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Lietuvos kartingo federacijos Tarybos narių posėdis 

2024 02 19 
 
Lietuvos kartingo federacijos (toliau LKF) Tarybos posėdis vyko nuotoliniu būdu (ZOOM): dalyvavo Darius 
Jonušis, Ąžuolas Žadeika, Edvardas Grabliauskas, Ugnius Čaplikas, Martynas Tankevičius, Kazimieras 
Vasiliauskas. Posėdžio pradžia 2024 02 19 17:00 val.  jame dalyvauja visi 6 (šeši) tarybos nariai. 
LKF įstatuose numatyta, kad Taryba gali priimti sprendimus, kai posėdyje dalyvauja daugiau kaip ½ Tarybos 
narių, todėl priimti sprendimai galiojantys. 
Posėdžiui pirmininkauja Darius Jonušis, sekretoriauja Brigita Vazgytė. 
 
Dienotvarkė: 
1. Dėl RETRO kategorijų (siųstas email) 
2. Dėl FIA motorgames atstovų kartingo disciplinose (siųstas laiškas) 
3. Dėl Baltijos taurės varžybų (siųstas laiškas) 
4. Dėl Lietuvos kalendoriaus - gavome skundą kad 3-4 dalyviams sutampa 1 ir 5 etapai su Europos ir 
pasaulio čempionatais, prašo peržiūrėti 
Edvardas Grabliauskas el.paštu pasiūlė įtraukti šiuos klausimus: 
5. Smalininkų trasos būklė. 
6. Kuršėnų etapas. Savaitę prieš vyksta driftas. Apie tai mes nebuvome informuoti. 
Darius Jonušis pasiūlė įtraukti šiuos klausimus: 
7. Lietuvos kartingo čempionato sporto taisyklės ir techniniai reikalavimai 2024 metams 
8. Kiti klausimai 
 
Svarstyti klausimai: 
 
1. Dėl RETRO kategorijų (buvo kreipimasis el.paštu iš  RETRO atstovo Kęstučio Jankausko 

(priedamas) 
Šiuo klausimu buvo Ąžuolo Žadeikos atsiliepimas el.paštu.  
Taip pat vieningai pritarta visiems RETRO bendruomenės pakeitimams ir iniciatyvoms. 
LKF Tarybos posėdžio metu buvo vieningai pritarta idėjai, įtraukti ir kitokių kategorijų retro kartus, kad būtų 
galimybė dalyvauti ir kitų tipų varikliams, bei panašiai. Darius Jonušis pritaria idėjai praplėsti kategorijų 
skaičių, taip pat palikti startinį mokestį kaip 2023 metais. 

Bendrai buvo sutarta atkreipti dėmesį, kad dėl visiems žinomų problemų su artimai kartodromų gyvenančių 
žmonių skundais dėl triukšmo, kaip ir visos kitos klasės, taip ir retro privalo atitikti kartingo sporto Lietuvos ir 
tarptautinius triukšmo reikalavimus (The maximum noise limit in force is 108 db(A), including all tole rances 
and the influence of the environment.). Tai būtina sąlyga, nes kitu atveju visi kartodromai turės skundus ir 
tyrimus, kaip tai vyksta jau nuo pernai metų. 

Bendrai nutarta įsigyti garso matuoklį prevencijai ir perduoti Tech.komisarui.  
 
 
2. Dėl FIA motorgames atstovų kartingo disciplinose (siųstas laiškas) 
Bendrai nutarta, kad atrenkant remiamasi bus pagal 2023 metų pasiekiamus varžybose bei 2024 metų 
varžybų planą iš kandidatų, kurie pateikė paraiškas. 
NUTARTA: 
MINI kategorija: BALSAVIMAS: Už 6 Jorį Žygimantą Stankevičių, Prieš 0, Susilaikė 0. 
OK Junior kategorija: BALSAVIMAS: Už 6 Vanesą Šilkūnaitę, Prieš 0, Susilaikė 0. 
OK kategorija: BALSAVIMAS: Už 6 Marką Šilkūną, Prieš 0, Susilaikė 0. 
 
3. Dėl Baltijos taurės varžybų (siųstas laiškas) 
Laukiama informacijos Estijos ASN dėl Estijos etapo datos. 
Ąžuolas Žadeika atsiuntė taškų pasiūlymus. Darius Jonušis pasiūlė atlikti simuliacija su 2023 metų 
rezultatais.  



Sutarta vasario 26 d. pirmadienį 10 val. suorganizuoti posėdį dėl Baltijos taurės sporto taisyklių peržiūros. 
Sutarta atsakyti dėl Lietuvos kartingo čempionato etapo organizavimo kartu su Baltijos kartingo taurės 1 
etapu Latvijoje, kad patikinti jog dalyvaus dauguma Lietuvos dalyvių, o Lietuvos kalendorius jau patvirtintas. 
 
 
4. Dėl Lietuvos kalendoriaus - gavome skundą kad 3-4 dalyviams sutampa 1 ir 5 etapai su Europos 

ir Pasaulio čempionatais, prašo peržiūrėti  
Šiaulių klubas „Kartas Šiauliai“ informavo, kad Šiaulių taurės varžybas organizuos 2024-03-24 d. Šiauliuose, 
Bačiūnų kartodrome. 
Bendrai nutarta pažiūrėti dėl 1 ir 5 etapo, nes pirmas etapas sutampa su Europos čempionato ir FIA 
ACADEMY TROPHY varžybomis, o penktas etapas sutampa su pasiruošimu Pasaulio čempionatui 
varžybomis. 
 
5. Smalininkų trasos būklė. 
Bendrai nutarta suorganizuoti susitikimą su visais kartodromais dėl varžybų organizavimo, trasų būklės ir 
pan. vasario 28 d. 10 val.(trečiadienį). 

 
6. Kuršėnų etapas. Savaitę prieš vyksta driftas. 
Bendrai nutarta susisiekti su kartodromu žodžiu ir raštu išsiaiškinti kokia situacija dėl drift varžybų vieną 
dieną prieš oficialias treniruotes ir kokios garantijos dėl sutvarkytos trasos oficialioms treniruotėms laiku ir 
tinkamai.Taip pat ar komandos galės pastatyti palapines. 
 
7. Lietuvos kartingo čempionato sporto taisyklės ir techniniai reikalavimai 2024 metams 
Bendrai nutarta sporto taisyklės peržiūrėti kartu su Mariumi Mikuševičiumi bei techninius reikalavimus su 
Ignu Jurginiu. Tada projektą persiųsti LKF Tarybos nariams bei kitiems klubams peržiūrėti. 
 
8. Kiti klausimai 
 
Bendrai nutarta leisti naudoti vaizdo (onboard) kameras ant karto varžybų metu su sąlyga, kad per 
registraciją fiziškai pareiškėjas ir vairuotojas pasirašo LKF paruoštą formą dėl video viešo naudojimo sąlygų, 
dėl vaizdo nenaudojimo teisėjams ir pan. ir tada išduodamas lipdukas, kuris turi būti užklijuotas ant numerio. 
 
Buvo iškeltas klausimas kad reikia paieškoti žmogaus galinčio padėti techniniui komisarui LKČ kategorijomis 
Ignui Jurginiui. Bendrai nutarta šį klausimą svarstyti kitame posėdyje ir apsvarstyti pateiktus pasiūlymus ir/ar 
kandidatūras. 
 
Buvo iškeltas klausimas ar pavyktų atlikti auditą iki neeilinio suvažiavimo. Generalinė sekretorė Brigita 
Vazgytė įpareigota susirinkti pasiūlymus su kainomis ir terminais. 
 
 
Posėdžio pirmininkas 

 
Darius Jonušis 
 

Posėdžio sekretorius 
 

Brigita Vazgytė 
 

 


